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Til: PSS representanter 

 
Gjelder: 

 MØTE I PSS 16. SEPTEMBER 2014 

Møtested: Møterom 312, Geitmyrsveien 69 

Dato: 
16.09.14 

Ref.:henrmag 
  

 

 

Til stede: Anne Merete Aass, Anne Skaare, Anne Eikeland, Dag Ørstavik, Anne Emile 

Skavern (stud), Vilde Benedicte Rikstad Kleiven (stud),  Christine Dæhli 

Oppedal(spesialistkandidat), Henriette Kleivane (sekretær)  

 

Forfall: 

Svein Dahlen (stud), Linda Hildegard Bergersen, 

 

Dagsorden:  

 

1) Orienteringssaker 

a) Ny representant for spesialistkandidatene, Christine Dæhli Oppedal 

b) Referat fra semesterutvalgsmøtene 

SUSP: kurs i psykiatri, ønske om å få dette inn i kjernepensum. Må undersøke mulige 

midler til dette.Genetikkurs, skal revideres og harmoniseres med overlappende kurs. 

TPU: endringer i studiestart. Sendes i praksis tidlig i semesteret. Samtaler med 

studentene for å motivere, presisere hva utdanningen går ut på. Studiedekanen 

orienterte om høringssvar samkjørt med MED og MatNat om spesielle opptakskrav. 

Søker om min. 4 som karakterkrav i norsk. 

c) Studieforbedrende tiltak: 100 000 går til å lage et kompendium om tannhelse og juss. 

Samarbeide med Tannlegeforeningen og Helsedirektoratet. Skal skrives av Olav 

Molven. Kan brukes til odontologi, tannpleie, spesialistutdanningen og etterutdanning. 

OD ønsker eierforhold til dette, men må antagelig bidra med større tilskudd. 

Studiedekanen orienterte også om orienteringsmøte om digital eksamen med Per 

Grøttum med MED. Stud. repr. Kleiven har fått blandede tilbakemeldinger om digitale 

eksamener på MED. 

d) Tilsynssensors besøk og rapport 

Jukka Meurman besøkte OD 11/6. Fikk konkrete tilbakemeldinger. Må følges opp. 

Ønsker å invitere igjen om 2 år. Varierende kvalitet på oppgaver både på master og 

bachelor. Kan endre seg noe etter ny studieplan.  

e) Evaluering av direkte opptak 

31 søkere. 3 som ble tilbudt plass, 2 tok imot.  

 

 

2) Vedtakssaker 

a) Mentorordning  
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MED startet opp mentorordning høsten 2014. Styrke studentene, psykisk aspekt ift. 

ansvar i legerollen.  

 

 

PSS valgte å ikke gjøre noe vedtak i saken, men vil oversende den på høring til OSU. 

 

 

3) Diskusjonssaker 

a) Form på mentorordningen 

 

Er det behov for mentorer? Bør mentorene være fra IKO/IOB? Det er i utgangspunktet tenkt 

at studentene skal ha samme mentor i hele studieløpet. Kleiven kommenterte at det var en stor 

overgang for studentene å begynne med pasientbehandling. Størst behov for mentor med 

klinisk erfaring.  

 

Det er tenkt 8-10 studenter pr. mentor. Odontologi er et krevende studie, både fysisk og 

psykisk. Ut fra diskusjonen kom det fram at det var størst behov for mentorer i forhold til 

klinisk undervisning. Det var ønske om flere innspill før PSS vedtar å lage en mentorordning. 

Kleiven tar saken videre til OSU.  

 

Det odontologiske fakultet,  

 

Anne Merete Aass  

leder  

 

Henriette Kleivane 

sekretær 


